
Dozorčí rada- 23.1.2025 

Přítomni: Jaroslav Vávra, Vladimír Lukeš, Lenka Škodová 

 PečAppka – v terénu běží od 1.10. a nyní běží i na Borovém vrchu na domech.  Zpětná 

vazba od zaměstnanců je dobrá. Příprava na další okrsky, která probíhá postupně od 

1.1.2025. 

 T – mobile – 18.11. byla portace. Portace proběhly bez problému. 

 Jesle – plánujeme výmalbu na srpen, když budou jesle zavřené. Proběhly akce – Ježíšek, 

divadlo, Mikulášská, divadelní pohádky, aj. 

 Rekonstrukce chodníku v atriu stále probíhá. 

 Borový vrch – zvážit, zda by nebylo vhodné přemístění zaměstnanců a deseti klientů na 

okrsek Krejčího. 

 V současné době máme na domech pouze deset klientů, kteří odebírají péči. Pokud by 

se tito klienti přestěhovali na okrsek Krejčího bylo by to efektivnější a pro klienty by to 

bylo lepší z důvodu bezbariérovosti bytů na okrsku Krejčího.  Byty na Borovém vrchu 

nejsou bezbarierové a byla by zapotřebí rekonstrukce těchto bytů. 

 Na základě požadavku vedoucího okrsku Krejčího Mgr. Návoje (ukončení pracovního 

poměru), bude v lednu vyhlášeno výběrové řízení na pozici sociálního pracovníka. 

Stávající sociální pracovník bude jmenován do funkce vedoucího okrsku. 

 OS – plná kapacita, péče se poskytuje nepřetržitě. Nutná rekonstrukce koupelny na 

Pomněnce – budova F (odpadává obklad), ale potřebovali bychom zapůjčit dva byty 

vedle sebe, abychom mohli klienty přestěhovat. Jednalo by se zhruba o jeden měsíc. 

 V měsíci prosinec proběhla instalace nových van na okrsku Burianova a Borový vrch – 

schváleno v rozpočtu pro rok 2024. Firma porušila podmínky smlouvy a bude hradit 

penále. 

 Koncem roku proběhly inventury na všech okrscích i v jeslích. 

 Obsluha EPS – napsali jsme stanovisko panu Machatému, který předkládá RM 

 V měsíci prosinci jsme řešili velkou pracovní neschopnost zaměstnanců 

 Požádali jsme o další spolupráci s TSML – zkrácení keřů na Burianově. Bude ještě potřeba 

údržby zahrady na Burianově. 

 Na konci roku a v lednu proběhla setkání pečovatelek a ředitelky organizace. Na těchto 

setkáních mohou zaměstnanci diskutovat o problémech, které jsou v provozu apod. 

 Od 1.1.2025 došlo k navýšení mezd zaměstnanců, nové platové výměry. 



 V současné době pracujeme na vyúčtování za rok 2024, zadáváme data do systému 

KISSOS, MPSV a připravujeme podklady pro přiznání daně z příjmu zaměstnanců a 

organizace. 

 V průběhu února a března budeme pracovat na výroční zprávě – hospodaření organizace 

za rok 2024. 

 V měsíci lednu připravujeme podklady pro projektový záměr na navýšení úvazku v OS 

k zajištění podpory personální stabilizace. 

 Snížení počtu obědů, velká konkurence, obědy dováží rodiny (úspora), snížení tras. 

Diskuze: 

 registrovaný domov pro seniory – neregistrovaný domov pro seniory, ceny za služby 

v daných domovech 

 nízké platové ohodnocení u pracovníků v přímé péči – syndrom vyhoření, nutná motivace 

 problém s přijetím sociálních pracovníků a pracovníků v přímé péči  – nejsou 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Lenka Škodová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


